
بابرگزاریدهمیننمایشگاهمتالورژی،فولادوریختهگری

بزرگانصنعتفولادکشوردراصفهان
گردهممیآیند

متالورژی،  بین المللی  نمایشگاه  دهمین  مرادیان:   – اصفهان 
فولاد، ریخته گری، ماشین آلات و صنایع وابسته با حضور بزرگان صنعت 
اداره رسانه و فضای  برپا می شود.به گزارش  فولاد کشور در اصفهان 
مجازی شرکت نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان، این نمایشگاه 
که جایگاه خود را به عنوان معتبرترین نمایشگاه صنعت فولاد کشور 
تثبیت کرده است، طی روزهای شانزدهم تا نوزدهم مردادماه امسال در 
پل شهرستان، محل برگزاری نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان 
برپا خواهد شد و بیش از 150 شرکت داخلی، خارجی و نمایندگان 
شرکت های بین المللی در قالب هشت هزار مترمربع فضای نمایشگاهی 
نمایش خواهند گذاشت.مشارکت کنندگان  به  را  توانمندی های خود 
دهمین نمایشگاه بین المللی متالورژی، فولاد، ریخته گری، ماشین آلات 
و صنایع وابسته از استان های تهران، اصفهان، کرمان، آذربایجان شرقی، 
فارس، مرکزی، قم و خراسان رضوی در این نمایشگاه حضور خواهند 
فولاد،  تولید  ریخته گری،  زمینه های  در  خود  دستاوردهای  و  یافت 
وابسته،  صنعتی  تجهیزات  و  ماشین آلات  غیرآهنی،  فلزات  و  چدن 
تصفیه خانه های صنعتی و خدمات صنعت متالورژی و شکل دهی فلزات 
را در 333 غرفه در معرض بازدید متخصصان و بازدیدکنندگان قرار 
هلدینگ  ذوب آهن،  سهامی  شرکت  مبارکه،  فولاد  می دهند.شرکت 
توکافولاد، متالورژی مصمم اصفهان، فرازپویان دماوند، مهرتاش سپاهان، 
صنایع ریخته گری سپاهان فولاد آتشگاه، سلیم صنعت سپاهان و ژوپن 
گاز از جمله معتبرترین برندهای اصفهانی حاضر در این نمایشگاه به 
شمار می روند. همچنین شرکت های پرتوگستر، فولاد معدن پاسارگاد، 
کیمیا طب، تجهیز باران، کنترل سیستم ابزار نوین، اطلس کالا تجارت 
سبز، ایده تامین مکانیک، باهر کیمیا رهاورد و کلینیک برق بین الملل به 
عنوان نمایندگان شرکت های بین المللی و خارجی در نمایشگاه حضور 
خواهند داشت.برنامه ریزی های ویژه ای برای هر چه بهتر برگزار شدن 
دهمین نمایشگاه بین المللی متالورژی، فولاد، ریخته گری، ماشین آلات 
و صنایع وابسته اصفهان انجام شده که نتایج مهمی نیز به دنبال  داشته 
است. افزایش تعداد شرکت های داخلی و خارجی، افزایش متراژ واگذار 
شده، برگزاری برنامه های جانبی همچون نشست جمعی از متخصصان 
صنعت فولاد و نورد و صنایع ریخته گری، برگزاری کارگاه های آموزشی 
کارخانه  از  تخصصی  بازدید های  برگزاری  و  دایکست  انجمن  توسط 
فولاد مبارکه و شرکت  سهامی ذوب آهن از جمله ویژگی ها و تفاوت های 

نمایشگاه امسال نسبت به دوره های پیشین به شمار می رود.

برگزاریجلسههماندیشیباناظرینفنی
وبررسیمقاومسازیواحدهایروستایی

شهرستانکلاله
جلسه هم اندیشی با اعضاء نظام فنی روستایی شهرستان کلاله 
در جهت تحقق اهداف طرح ویژه نوسازی و بهسازی مسکن روستایی 
و برنامه جامع تامین مسکن اقشار کم درآمد روستایی در محل مسجد 
روستای کنگور با ارائه گزارش جامع از روند مقاوم سازی واحدهای 
تسهیلات  کارشناس  محسنی،  مهندس  توسط  روستایی  مسکونی 
معاونت بازسازی و مسکن روستایی بنیادمسکن استان و با حضور مهندس 
حسینی، مدیر بنیاد مسکن شهرستان برگزار گردید.مهندس محسنی در 
این جلسه با استناد به نتایج حاصل از سرشماری عمومی نفوس و مسکن 
سال ۹5 و شناسایی بالغ بر 1۲ هزار واحد مسکونی روستایی غیرمقاوم در 
سطح شهرستان کلاله عنوان کرد: تنها شهرستان استان که طی سالهای 
۹0 تا ۹5 نسبت ساخت و ساز واحدهای مسکونی روستایی غیرمقاوم به 
واحدهای مقاوم آن رشد داشته است شهرستان کلاله بوده بطوریکه طی 
سال ۹0 حدود 5۶ درصد و در سال ۹5 بالغ بر ۶۶ درصد واحدهای مسکونی 
روستایی شهرستان را واحدهای غیرمقاوم و ناایمن تشکیل داده است.وی از 
کلیه اعضاء نظام فنی روستایی ، دهیاران، اعضاء شوراهای اسلامی روستاها 
، ائمه جمعه و کلیه مسئولین محترم و ذیصلاح شهرستانی درخواست کرد 
ضمن کمک به افزایش سطح آگاهی عمومی و تسهیل در روند برخورداری 
روستاییان از تسهیلات طرح ویژه بهسازی و نوسازی مسکن روستایی، زمینه 

ساز شتاب و رشد مناسب در تولید مسکن مقاوم گردند.

افزایشتعاملاتوتقویتهمکاریهایورزشی
درشرکتگازاستانگلستان

دردیدارمدیرعامل شرکت گاز ومدیرکل  ورزش وجوانان استان 
گلستان مورد توجه قرار گرفت.در نشست  مدیرعامل شرکت گاز با 
مدیر کل ورزش و جوانان استان گلستان ، افزایش سطح تعاملات   و 
استفاده از ظرفیت های ورزشی   مورد  توجه و تبادل نظر قرار گرفت 
.به گزارش روابط عمومی شرکت گازاستان گلستان  ، دکتر بهمن طیبی 
با حضور در شرکت گاز استان گلستان با مهندس رحیمی   دیدار و 
گفتگو کرد .در این دیدار طرفین   پس از تبادل نظر و ارائه نقطه نظرات 
، ضمن تاکید بر ادامه روند همکاریهای دو سازمان  ، خواهان  افزایش 
سطح تعاملات بویژه در خصوص   توسعه زیرساختها ، تقویت  همکاریها 

ورزشی   و کمک به ورزش استان شدند.   

اخبار

7روزنامهاخبار صنعت   چهارشنبه  17مرداد   1397    شماره 982 شهرستان

استاندار قم با صدور پیامی فرا رسیدن روز خبرنگار را 
به عموم روزنامه نگاران، صاحبان اندیشه و قلم و خبرنگاران 
متعهد به ویژه جامعه خبری کوشا و پرتلاش استان مقدس 

قم تبریک گفت. متن پیام به شرح زیر است:
» بسمه تعالي«

گران  تلاش  همه  به  را  خبرنگار  مهم  روز  فرارسیدن 
عرصه اطلاع رساني و خبر تبریک عرض مي نمایم. بدون 
امروز  دنیاي  در  رسانه  تأثیرگذار  و  کلیدي  نقش  شک 
بالاي  قدرت  از  خورداري  بر  و  نیست  پوشیده  کسي  بر 
اثرگذاري در اجتماع و شکل دهي به افکار عمومي، امروزه 
رسانه ها را به یکي از ارکان اصلي توسعه یافتگي جوامع تبدیل کرده است. در این بین عنصر حیاتي و مهم رسانه 
را، خبرنگاران تشکیل مي دهند. کساني که با انتخاب حرفه سخت اما داراي جایگاه و شأنیت ارزشمند خبرنگاري و 
به عنوان وجدان بیدار، چشم بینا و زبان حقیقت جوي جامعه، وارد عرصه مقدس قلم و روشنگري شده و با تولید و 
انعکاس به موقع اخبار، پیام رساني صادقانه و نقد منصفانه، موجبات تعالي فکري و فرهنگي جامعه را فراهم مي کنند. 
در شرایط حساس فعلي کشور، نقش خبرنگاران و اصحاب رسانه در امیدآفریني، ایجاد فضاي شور و نشاط، تقویت 
انسجام و همگرایي ملي و سوق دادن افکار عمومي به سمت مسائل و ارزش های قالب، به ویژه موضوع »حمایت از کالاي 
ایراني« یک نقش تأثیرگذار و تعیین کننده بوده و قلم هاي صادق، دلسوز و مسؤلیت پذیر باید در خدمت پیشرفت 

کشور و حل مشکلات مردم قرار گیرد.
مجدداً  صارمي،  محمود  شهید  خبرنگار  ویژه  به  رسانه  و  خبر  گرانقدر  خاطره شهداي  و  یاد  گرامیداشت  ضمن 
و جامعه خبري  خبرنگاران  در کشور، خصوصاً  عرصه  این  فعالان  عموم  به  را  روز خبرنگار  مرداد  فرارسیدن هفدهم 

پرتلاش استان قم، صمیمانه تبریک و تهنیت گفته و توفیقات روز افزون آنان را از درگاه خداوند متعال مسألت دارم.
سيد مهدي صادقي-استاندار قم

سخنگوی شورای اسلامی شهر قم گفت: عبدالله جلالی 
با کسب 13 رأی در سمت رئیس شورای اسلامی شهر قم ابقا 
شد.محمود مسگری با اشاره به برگزاری انتخابات هیئت رئیسه 
شورای اسلامی شهر قم در سال دوم دوره پنجم، اظهار داشت: 
در این جلسه عبدالله جلالی با کسب 13 رأی در سمت رئیس 
نایب رئیس  سمت  در  رأی   13 کسب  با  بختیاری  حسن  و 
شورای اسلامی شهر قم ابقا شدند.سخنگوی شورای اسلامی 
با کسب  نژاد  مالکی  آقایان حسن  افزود: همچنین  قم  شهر 
13 رأی به عنوان منشی اول، حسن طلایی با کسب 13 رأی 
به عنوان منشی دوم و حسین اسلامی با کسب 13 رأی به عنوان 
سخنگوی شورای اسلامی شهر قم در سال دوم دوره پنجم انتخاب شدند.مسگری افزود: از شش کمیسیون تخصصی شورای 
شهر قم کمیسیون های برنامه وبودجه، خدمات شهری و امور زائرین و شهرسازی و معماری با هفت عضو و کمیسیون های 
فرهنگی و اجتماعی، حقوقی و نظارت و عمران و حمل ونقل با پنج عضو تشکیل شده و روسای این کمیسون ها در ابتدای 

شهریورماه در اولین جلسه داخلی کمیسیون های مزبور انتخاب می شوند.

معاون فرهنگی و رسانه اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان با خانواده خبرنگار شهید احمد غدیریان دیدار کرد. 
مرتضی جمشیدی معاون فرهنگی و رسانه اداره کل فرهنگ 
مطبوعات  خانه  اعضا  همراه  به  خوزستان  اسلامی  ارشاد  و 
استان یک شنبه 1٤ مرداد ماه با خانواده شهید خبرنگار احمد 
مرتضی  دیدار  این  کردند.در  دیدار  وی  منزل  در  غدیریان 
جمشیدی معاون فرهنگی و رسانه اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره خبرنگار 
شهید احمد غدیریان، فرا رسیدن روز خبرنگار را به خانواده این 
شهید والا مقام تبریک گفت.در پایان برادر شهید غدیریان به 
بیان خاطرات و رشادتهای شهید احمد غدیریان پرداخت و گفت: احمد صلاحش قلمش بود و در تمام دوران جنگ تحمیلی 

وقتی از عملیاتی مطلع می شد حتما در آن شرکت می کرد تا از نزدیک وقایع و حوادث جبهه ها را روایت کند.

مدیر عامل آبفای هرمزگان گفت: یکی از مشکلات اساسی برای تکمیل طرح های فاضلاب در استان هرمزگان 
تامین اعتبار است.

امین قصمی در گفتگو با خبر نگار مهربا اشاره به روند پیگیری طرحهای فاضلاب در استان هرمزگان گفت: در 
سال ۹۶ بیشترین تمرکز را بر تکمیل طرح فاضلاب  شهرستان رودان گذاشته بودیم که با تلاش های صورت گرفته 

مسئولان به بهره برداری رسید.
قصمی بابیان اینکه طرح فاضلاب شهرستان میناب یکی دیگر از طرح های مهم استان است عنوان داشت: این 

طرح در سال ۹٧ ازمهمترین طرحهای موردپیگیری آبفای استان است که موردتوجه قرار دارد.
مدیر عامل آبفای هرمزگان بیان کرد:تا مین اعتبار مهترین عامل برای تکمیل طرحهای فاضلاب در هرمزگان است 

که برای پایان دادن به طرح تصفیه خانه فاضلاب در میناب ۲0 میلیاردتومان اعتبار نیاز دارد.
قصمی گفت:با پیگیری های انجام شده این طرح در لیست طرح های سفر رئیس جمهور به هرمزگان جهت تامین 

اعتبار قرار گرفت که امیدواریم باتوجه به شرایط تغییرات نرخ ارز مشکل تامین تجهیزات را نیز فراهم سازیم.
قصمی عنوان داشت: تازمان تامین اعتبار،تاریخی جهت تکمیل تصفیه خانه میناب  نمی توان اعلام کرد

قراردادي  رئوس  توافقنامه  زرگانيان:  اهواز-ليلا 
توسعه میادین پارسي و پرنج بین شرکت ملي مناطق نفت 

خیز جنوب و گروه مپنا امضا شد.
این توافقنامه، روز )15 مرداد ماه( توسط بیژن عالی پور 
مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب و مجتبي 

غروي مدیرعامل بخش نفت و گاز گروه مپنا امضا شد.
در  جنوب  خیز  نفت  مناطق  ملي  شرکت  مدیرعامل 
آیین انعقاد این توافقنامه اظهار داشت: این شرکت با هدف 
 18 شادگان  و  سفید  رگ  کرنج،  پارسي،  میادین  توسعه 
امضا  به  خارجي  و  داخلي  معتبر  شرکت   8 با  نامه  تفاهم 
رساند که در نتیجه آن، تفاهم نامه توسعه میدان کرنج در اردیبهشت ماه امسال با شرکت پرگس امضا شد وبراي توسعه 

میادین پارسي و پرنج با گروه مپنا به تفاهم رسیدیم.
مهندس بیژن عالي پور گفت: میادین پارسي و پرنج از میادین تحت تزریق گاز هستند که بر اساس مطالعات 
صورت گرفته، انتظار داریم با اجراي طرح توسعه، علاوه بر جبران افت طبیعي، تولید آنها 30 تا ٤0 هزار بشکه در روز 
افزایش یابد.وي، افزایش تولید نفت، گاز و مایعات گازي، ایجاد فرصت هاي جدید شغلي، رونق کسب و کار و استفاده 

از ظرفیت هاي داخلي را از دستاوردهاي طرح هاي توسعه میادین برشمرد.
مدیرعامل بخش نفت و گاز گروه مپنا نیز ضمن معرفي توانمندي هاي گروه مپنا اظهار داشت: این گروه هم اکنون 
3.5 میلیارد دلار قرارداد جاري با وزارت نفت دارد و از نظر امکانات و تجهیزات توانایي شروع به کار سریع براي حفاري 

5 حلقه چاه جدید را داریم.
مجتبي غروي، با اعلام آمادگي این گروه براي همکاري با مناطق نفت خیز جنوب در زمینه تامین برق و بهینه 
سازي تاسیسات و تجهیزات، گفت: با امضاي این تفاهم نامه فصل جدید همکاري را با شرکت ملي مناطق نفت خیز 

جنوب شروع کردیم.

چهارمحال  )ره(  خمینی  امام  امداد  کمیته  مدیرکل 
زکات  میزان  گذشته  ماه  چهار  طی  گفت:  بختیاری  و 
درصد  مشابه سال گذشته ٤5  به مدت  نسبت  جمع آوری 

رشد داشته است.
برای  سالانه  تعهد  اینکه  به  اشاره  با  ملک پور  علی 
ماه  اظهار کرد: طی چهار  است،  ریال  میلیارد   ٤۶ زکات 
گذشته ۲۲ میلیارد ریال زکات در استان جمع آوری شد 
رشد  درصد   ٤5 گذشته  سال  مشابه  مدت  به  نسبت  که 

داشته است.
برای  شده  زکات جمع آوری  مدت  این  در  افزود:  وی 

جهیزیه، آزادی زندانیان، کمک معیشت خانواده های تحت پوشش و مسکن صرف شده است.
بوده  لردگان  شهرستان  به  مربوط  استان  در  شده  جمع آوری  زکات  بیشترین  کرد:  خاطرنشان  ملک پور 
هزینه  مکان  همان  در  زکات،  قانون  طبق  منطقه  و  محله  روستا،  هر  در  جمع آوری  زکات  همچنین  است، 

می شود.

پيام استاندار قم به مناسبت روز خبرنگار

 جلالی به  عنوان رئيس شورای اسلامی 
شهر قم ابقا شد

دیدار معاون فرهنگی و رسانه اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خوزستان با خانواده خبرنگار شهيد

مدیر عامل آبفای هرمزگان: تامين اعتبار مشکل اصلی 
طرح های فاضلاب در هرمزگان است

امضای توافقنامه توسعه ميادین پارسي و پرنج با مپنا

 افزایش 45 درصدی جمع آوری زکات 
در چهارمحال و بختياری

یکمین  و  سي  اجرایی  دبیر  مرادیان:   - اصفهان 
جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان اصفهان 
بار  اولین  براي  زاون قوکاسیان،  اهداي جایزه  و  از طراحي 
در این جشنواره خبر داد.  دکتر محمد عیدي در این باره 
و  اجتماعی  فرهنگی،  پیشنهاد کمیسیون  به  اظهار داشت: 
موافقت شورای  با  و  اصفهان  اسلامی شهر  ورزشی شورای 
شامخ  مقام  از  تجلیل  هدف  با  جایزه  این  جشنواره  عالی 
زاون  سینما  عرصه  فقید  هنرمند  و  منتقد  پژوهشگر، 
قوکاسیان در نظر گرفته شد تا علاوه بر پر رنگ تر شدن 
براي  فرصتي  جشنواره،  این  در  اصفهانی  هنرمندان  نقش 
تجلیل از این هنرمند محبوب فراهم شود. وي ادامه داد: این جایزه در آیین نامه جشنواره نیز به تصویب رسیده و 
به آثاری تعلق خواهد گرفت که توسط 15 نفر از هنرمندان و سینماگران اصفهانی ارزیابي، بررسی و حائز رتبه شوند.  
گفتني است فرزان معظم، غلامرضا مهیمن، غلامرضا آب آب، محمد طباطبایی، مجید زهتاب، علی خدایی، علی 
مفضلی، محمد علی نجفی، امرالله احمدجو، احسان مشکلانی، سیاوش گلشیری، اکبر دباغیان، محسن مزدبران، اکبر 
خامین و عطیه سلطانی 15 نفر از هنرمندان اصفهانی هستند که شورای سیاست گذاری جایزه زاون قوکاسیان را بر 

عهده دارند.

مدیر کل راه وشهرسازی و دبیرستاد بازآفرینی استان 
احداث  و  مسکونی  واحدهای  تجمیع  که  کرد  اعلام  البرز 
استان  فرسوده  های  بافت  در  خدماتی  و  آموزشی  مراکز 

اجرا می شودو
بازآفرینی  ستاد  نشست  حاشیه  در  روز  رضایی  تقی 
استان البرز گفت: امروز اعضای این ستاد به همراه استاندار 
البرز از برخی بافت های فرسوده کرج بازدید کردند و مقرر 
بافت  این  بازآفرینی  به  نسبت  مردم  نیازهای  طبق  تا  شد 

ها اقدام شود.
حصار  منطقه  از  البرز  استاندار  بازدید  در  افزود:  وی 

کرج ، مردم این منطقه مشکلات و نیازها را با نماینده عالی دولت در میان گذاشتند.
رضایی گفت: اختصاص زمین برای ساخت مدرسه ابتدایی و متوسطه اول از مواردی بود که استاندار البرز برای 

تامین آنها دستور صادر کرد.
مدیرکل راه وشهرسازی البرز بیان داشت : تسریع در صدور پروانه ساخت و عدم دریافت عوارض از برخی ساکنان 

بافت های فرسوده شهری از مواردی بود که استاندار البرز بر توجه به آنها تاکید کرد.
استان البرز بیش از ۲ هزار هکتار بافت فرسوده شهری دارد.

اهداي جایزه زاون قوکاسيان براي اولين بار در 
جشنواره بين المللي فيلم هاي کودکان و نوجوانان

 تجميع واحد های مسکونی 
در بافت های فرسوده البرز اجرایی می شود

آیین تودیع و معارفه سرپرست جدید اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده 
ای استان کرمانشاه  با حضور مهندس مطاعی معاون سازمان راهداری و حمل ونقل 
جاده ای کشور، مهندس سالاری معاون امور عمرانی استانداری ، رنجبر فرماندار 

کرمانشاه و  جمعی از مقامات مسئول استان کرمانشاه برگزار شد. 
 در این مراسم که با صدور حکمی از سوی مهندس حسن نیا معاون وزیر 
راه و شهرسازی کشور، مهندس فریبرز کرمی بعنوان سرپرست جدید منصوب و 
از تلاش های مهندس بهمن خسروانی مدیر کل پیشین این اداره کل  تشکر و 

قدردانی شد.
ونقل  حمل  و  راهداری  سازمان  معاون  مطاعی  مهندس  نشست  این  در 
جادهای کشور ضمن تبریک به سرپرست جدید و تشکر و ارج نهادن به زحمات 
هفت ساله ی  مهندس خسروانی بعنوان مدیر کل اسبق اداره کل راهداری و 
برای مهندس کرمی در  موفقیت  آرزوی  استان و ضمن  ای  ونقل جاده  حمل 
سمت جدیدشان و ابراز امیدواری برای ایشان  با حمایت و پشتیبانی بیش از پیش 
مسئولان ستادی خدمات دهی بهتر و شایسته ای در ۲ حوزه راهداری و حمل و 

نقل جاده ای این استان خواستار شد. 
مهندس سالاری در این نشست برنامه های مهم دولت که باید در وزارت راه 
و شهرسازی استان اجرا شود را به ترتیب بازآفرینی در اداره کل راه و شهرسازی و 

نوسازی ناوگان حمل و نقل برشمرد.
وی در ادامه پیشنهاداتی در زمینه بهبود وضعیت فعلی راه های استان و 
خدمات دهی بین راهی به کاربران این بخش مطرح نمود و از مدیریت جدید 
واگذاری برخی از خدمات جاده ای و راهداری به بخش خصوصی را خواستار شد. 
و  راهداری  اداره کل  این گزارش مهندس خسروانی مدیر سابق  ادامه  در 
خود  مدیریت  دوران  عملکرد  تشریح  به  کرمانشاه  استان  جاده ای  حمل ونقل 

این  کارکنان  ی  جانبه  همه  همدلی  و  همکاری  از  قدردانی  و ضمن  پرداخته 
مجموعه و همچنین  انجمن ها و تشکل های صنفی و سایر ارگانهای ذی ربط ، به 
خدمات دهی شایسته به زائران اربعین حسینی و امدادرسانی عوامل راهداری در 

سانحه زلزله اخیر کرمانشاه اشاره نمودند . 
در ادامه روسای انجمن صنفی رانندگان حمل و نقل بار و مسافر از زحمات 
مهندس خسروانی در دوران مدیریت شان تقدیم و تشکر نمودند وخواستار توجه 
به جایگاه کلیدی حمل ونقل در بحث توسعه صادرات به ویژه از سوی مسئولین 

ومدیریت جدیدشدند .
در ادامه این مراسم،  مهندس  کرمی سرپرست جدید اداره کل راهداری و 
حمل ونقل جاده ای استان کرمانشاه، ضمن تقدیراز زحمات مدیر اسبق خواستار 
بذل توجه بیش از پیش از سوی مدیران استانی به جایگاه راهداری و حمل و نقل 
جاده ای شد واین دو بخش را برای خدمات دهی روان و شایسته به کاربران جاده 

ای لازم و ملزوم یکدیگر برشمرد .
درپایان این مراسم مهندس مطاعی از سوی معاون وزیر و رئیس سازمان 
راهداری و حمل ونقل جاده ای حکم مهندس فریبرزکرمی  را به عنوان سرپرست 
جدید اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای اعطا کرد و  با اهدا لوح تقدیر از 

خدمات مهندس خسروانی مدیر پیشین این اداره کل تجلیل کرد. 

مراسم تودیع و معارفه  سرپرست جدید اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه

معاوناموراجتماعیبهزیستی
استانمازندرانتاکیدکرد؛

لزوم آموزش 
صحيح مهارت های 
اجتماعی کودکان 
برای آینده ای سالم

انجمن  بر تشکیل  تاکید  با  زاده  حسین   : – دهقان  ساری 
اولیا ومربیان با شیوه های جدید که هم نقش نظارتی وهم نقش 
برنامه ریزی واجرایی داشته باشد، افزود: نظارت بر مهدها توسط 
تیم تخصصی انجام گیرد وبرنحوه ساعات کار وشهریه مهدها دقت 
ونظارت لازم صورت گیرد باید واحدکار مادرمهدها بارویکرد پرورشی 

واجتماعی انجام گیرد .
نشست کارشناسان مهد های کودک و اعضای کانون توسعه 
همیاری با حضور وحید حسین زاده، معاون امور اجتماعی بهزیستی 

استان مازندران؛ در سالن شیرخوارگاه شکوفه برگزار شد .
وتکنولوژی  علم  به رشد  باتوجه  اینکه  بیان  با  زاده،  حسین 
خانواده  واجتماعی  اقتصادی  وعوامل  ماشینی  وزندگی  وصنعت 

نقش خودش رادرتربیت فرزندان خوب ایفا نمیکند افزود: در همین 
راستا مهدها بعنوان یک نهاداجتماعی باید نقش مکمل فرایندهای 

اجتماعی راایفا کنند.
معاون امور اجتماعی بهزیستی استان با اشاره به اینکه 30هزار 
کودک در مهدهای کودک هستند، تصریح کرد: بزرگترین ظرفیت 
کودکانی  اجتماعی  ومهارت  رشد  ارتقای  برای  اجتماعی  سرمایه 
هستند که باید با آموزش صحیح مهارت های اجتماعی آنها را برای 

آینده ای سالم آماده کرد .
حسین زاده  با تاکید بر تشکیل انجمن اولیا ومربیان با شیوه 
های جدید که هم نقش نظارتی وهم نقش برنامه ریزی واجرایی 
داشته باشد، افزود: نظارت بر مهدها توسط تیم تخصصی انجام گیرد 

وبرنحوه ساعات کار وشهریه مهدها دقت ونظارت لازم صورت گیرد 
باید واحدکار مادرمهدها بارویکرد پرورشی واجتماعی انجام گیرد .


